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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. április hó 25. nap-
ján megtartott testületi ülésér ől. 

 
 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 

  Anderkó Attila alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Dénes László képviselő 
  Léka János képviselő 

 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radványi Lajosné pénzügyi főta-
nácsos, Szabóné Brezina Brigitta óvodavezető, Kis Pál László okleveles könyvvizsgáló. 
 
 
Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a 2013. április hó 25. napján megtartott testületi 
ülésünkön. Megállapítom, hogy a testület két fő hiányzóval, határozatképes. Jegyzőkönyv hite-
lesítőnek Anderkó Attila és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket javaslom, ha elfogadjátok. 

Anderkó Attila képviselő- Igen. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Igen. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

85/2013. (IV.25.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesőnek 
Anderkó Attila és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester– A napirendi pontok és a testületi ülés anyag kiküldésre került, meg-
kaptátok. A kiküldött napirendi pontokhoz képest változtatást javaslok. Az eredeti 6. és 10. napi-
rendi pontokat nem tárgyalnánk, mert törvényi változás miatt aktualitását veszítette illetve az 
egyebek napirendi pontnál a bérszántás lehetőségének megtárgyalását is javaslom, hogy ve-
gyük le a napirendi pontok közül. Egy plusz napirendi pontot javaslok, a Kossuth u. 8. szám 
alatti ingatlannal kapcsolatban kellene beszélnünk. További kérés, javaslat valakinek? Aki a 
módosított napirendi pontokkal egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Napirend elfogadása 

86/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbi-
ak szerint fogadta el: 

1. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítása. 

2. Könyvvizsgálói jelentés az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásáról. 

3. Jelentés a Belső Ellenőrzési Iroda 2012. évi munkájáról. 

4. A csanádpalotai Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2012. évi be-
számolója. 

5. Beszámoló az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásáról. 
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6. Csanádpalota Térségi Szociális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása. 

7. A pitvarosi és nagyéri óvoda felújítási pályázatának benyújtása. 

8. Támogatási megállapodás megkötése. 

9. Egyebek:  

- Jakab Gizella kérelme 
- Kossuth u. 8. szám alatti ingatlan ingyenes tulajdonba vételének igénye 
- tájékoztató pályázatokról 

 
 

1. Napirendi pont: Az önkormányzat 2012. évi költsé gvetési rendeletének módosí-
tása. 

Radó Tibor polgármester- Az anyag írásban kiküldésre került, megkaptátok. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Leírtam minden változást az indoklásba. Benne van 
minden. 

Radó Tibor polgármester- Aki egyetért a 2012. évi költségvetési rendelet módosításával, kérem, 
szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

7/2013. (IV.25.) számú önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítá sáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
2. Napirendi pont: Könyvvizsgálói jelentés az önkor mányzat 2012. évi gazdálkodá-
sáról. 

Kis Pál László okleveles könyvvizsgáló- Mind a három beszámoló átnézésre került. A körjegy-
zőségét, az iskoláét és az önkormányzatét átnéztük. Egy hibát találtunk, az adósoknál érték-
vesztés nem lett elszámolva. Ez nem probléma, mert a mérleg főösszegének 2%-át nem éri el. 
Egyébként ez a hiba, nem hiba, mert több önkormányzatnál is előfordult.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Éveken keresztül problémám volt, hogy nem kaptam 
részletes tájékoztatót, míg a többi tagintézmény igen. Tagintézmények felé le lett adva az el-
számolás. Pitvarosi viszonylatban ezt a részletesebb elszámolást tartalmaznia kell a beszámo-
lónak vagy külön kell kérni? 

Kis Pál László okleveles könyvvizsgáló- Ebbe a formában ez így megfelel. Ez a szükséges, 
elégséges feltétel. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ha kérem, akkor lehetne részletesebb. 

Kis Pál László okleveles könyvvizsgáló- Igen. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én ezt kértem, csak nem sikerült megkapnom. 

Radó Tibor polgármester- További kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, aki elfogadja az ön-
kormányzat 2012. évi gazdálkodásáról szóló könyvvizsgálói jelentést, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  A 2012. évi gazdálkodásról szóló könyvvizsgálói jelentés elfogadása 

87/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T  
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ECONO RÁCIÓ Gazda-
ságszervezési és Könyvvizsgáló Kft. által benyújtott, az önkormányzat 2012. évi egy-
szerűsített éves költségvetési beszámolójának könyvvizsgálatáról szóló könyvvizsgálói 
jelentést a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

 
 
3. Napirendi pont: Jelentés a Bels ő Ellenőrzési Iroda 2012. évi munkájáról. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Kiküldésre került az anyag. Számunkra az a rész a fontos, ami Pitva-
rost érinti. Tavaly volt a körjegyzőségnek egy ellenőrzése. Az SZMSZ-nél találtak hiányosságot, 
ezt kijavítottam, a realizáló jelentést pedig a Belső Ellenőrzés el is fogadta. 

Radó Tibor polgármester- További kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban? 

A képviselőtestület 5 igen az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  A Makói Kistérség Többcélú Társulása Belső Ellenőri Szervezetének 2012. évi beszá-
molójának elfogadása 

88/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Makói Kistérség Többcélú 
Társulása Belső Ellenőri Szervezetének 2012. évi beszámolóját elfogadta. 

Értesül:  a Makói Kistérség Többcélú Társulása Belső Ellenőri Szervezete Belső Elle-
nőrzési Iroda 

 
 
4. Napirendi pont: A csanádpalotai Alapszolgáltatás i Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 2012. évi beszámolója. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- A kimutatást megkaptuk. A zárásból kiderül, hogy durván 500.000 
Forintot kell majd visszafizetniük részünkre.  

Radó Tibor polgármester- Aki elfogadja az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgá-
lat 2012. évi beszámolóját, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ zárásának jóváhagyása 

89/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Alapszolgáltatási Központ 
és Gyermekjóléti Szolgálat 2012. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadta. 

Értesül:  Alapszolgáltatási Központ vezetője 
 Csanádpalota Város Önkormányzata 

 
 
5. Napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásáról. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az intézményi költségvetési támogatással kapcsolatban 
megjelent olyan írás, hogy az iskola 31 milliós önkormányzati támogatást kapott a működésé-
hez. Nem az iskola kapta, hanem az oktatási intézmény, melyhez több település is tartozik. 

Radó Tibor polgármester- Csak a pitvarosi telephelyekre vonatkozott a 31 millió Forintos hozzá-
járulás. Költségvetésbe tervezett hozzájárulás, melyből realizálódott megközelítőleg 27 millió 
Forint. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Úgy látom, hogy a tartozás és követel, körülbelül ki-
egyenlítik egymást Nagyér, Ambrózfalva, Csanádalberti és Pitvaros részéről a hozzájárulások 
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viszonylatában. Ha jól számolom, intézményi szinten 9 millió Forint megtakarítás van. Korábban 
is ezt kérdeztem már, hogy ez a 9 millió Forint hol van? 

Radó Tibor polgármester- A Makói Kistérség egyik legjobban gazdálkodó oktatási intézmény a 
pitvarosi. Ez nem kérdéses. Ettől függetlenül mind a négy településnek hozzájárulást kellett fi-
zetnie. Ez Pitvaros részéről költségvetési terv szerint 31 millió Forint, melyből körülbelül 27 mil-
lió Forint realizálódott.  

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Az átadottból levontuk a normatívát, Kistérséget, köz-
pontosított minden egyebet, akkor kijött, hogy 24 millió Forint lenne Pitvaros hozzájárulása. De 
van még 3,5 millió Forint mínusz, ami a pitvarosi intézményre vonatkozó kiadási mínusz. Egyik 
település pluszos, másik kettő mínuszos, majd azt rendezni kell még nekik, de mivel a ti szám-
látok kifutott december végén, ezt az összeget az önkormányzat fogja megkapni. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Azt is tudni kell még, hogy a konyha költségvetése is a 
mi intézményünkre terhelődött. Az állami átadás-átvétel miatt úgy gondolta az önkormányzat, 
hogy jobb, ha az iskolához tartozik a konyha. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Igen, oda terveztük, mert azt hittük, hogy konyhástól 
viszik az iskolát. 

Radó Tibor polgármester- Előbb elhangzott, hogy hol van az a 9 millió Forint. Nem volt 9 millió 
Forint, hiszen a meglévő tervezett hiányból csökkent, tehát nem realizálódott az a hiány, csök-
kent a hozzá szánt összeg. Egyértelmű, hogy az iskola gazdálkodásának az eredménye, ami jó 
eredmény, nem lehet vitatni. Az íráshoz én írtam a hozzászólást, ha nem tudnátok. Ebben sze-
repel, hogy Pitvaros Önkormányzatának hozzá kellett járulnia. További kérdés, észrevétel a na-
pirendi pontokkal kapcsolatban? Aki elfogadja az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásáról a 
beszámolót, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

8/2013. (IV.25.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2012. évi gazdálkodásáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 
(Kis Pál László okleveles könyvvizsgáló elment.) 

Radó Tibor polgármester- Megvárjuk jegyző Urat, míg kikíséri a könyvvizsgálót. Közben, míg 
nincs jegyző Úr, mondanám, hogy a számlánkon több mint 18 millió forint van. Mindez úgy, 
hogy az elmúlt két hónapban kevesebb normatívát is kaptunk. Pályázati pénzek is vannak a 
számlán. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Szerintem a hiányra gondoltak a különböző írásokban. 
Én nem nyilatkozok sehol, sehova nem írok, senkinek nem válaszolok, én a véleményemet itt a 
testületi ülésen mondom el. Én tartom magam ehhez. Én úgy érzem, hogy az elmúlt időszakban 
folyamatosan tartottam magam a vállalt dolgokhoz. Folyamatosan támadások érnek, amik sze-
rintem feleslegesek, nem vagyok senki ellensége, nem jelentkezek senki posztjára. Becsülettel 
szeretném ezt a kevesebb, mint egy hónapot végig vinni. Felesleges dolgokkal ne járassuk le a 
falut, ami szerintem érdektelen mindenki számára. Én azt hiszem, eddig becsülettel jártam el, 
soha nem bántottam senkit, de ha valami bajom van, azt megmondom a szemébe és nem a 
háta mögött, ha kérdésem van, szembekérdezek. Én úgy gondoltam, hogy ha én ezt így csiná-
lom, akkor fordítva is lehetne ez így. Én mindenkinek a szemébe mondtam mindent, viszont ezt 
fordítva is elvárom. Nem tudom, hogy lesz e még testületi ülés, de szeretném úgy lezárni, hogy 
ne úgy kelljen felállnom, hogy még azt is megbánom, hogy megszülettem. Pillanatnyilag úgy 
érzem, igaz, hogy én mondtam, hogy álljunk fel, én mondtam ki négyünk közül, de ne hátulról 
bántsuk a másikat. Szóból ért az ember. 
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Radó Tibor polgármester- Ha az én személyemmel van ilyen észrevétel, bármikor keress meg 
és mondd el. Mond el, hogy milyen sértő, bántó hozzászólásom volt. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az a bejelentés, ami a Járási Hivatalhoz ment, nagyon 
sértő volt.  

Radó Tibor polgármester- Amikor két nem oktatási intézményhez tartozó személy volt bent az 
intézményben? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én igazgatói értekezleten voltam. Egyikük az Alapítvány 
Bizottsági tagja, másik személy egy képviselő, aki meg akarta nézni, hogy ez a beruházás úgy 
halad e, ahogy elvárható. Az Alapítvány vezetője, aki szintén képviselő nem volt ott, ő órán volt. 
Egyedül az iskolatitkár volt ott, ő mutatta meg az Alapítványhoz tartozó dolgokat. Ezek után a 
központ felé bejelentés érkezett, hogy én politikai célú akármire használom az intézményt. Ne-
kem az első az, hogy én megkérdezem az illetőt, hogy valóban az volt, miért volt? Én nem érek 
rá, hogy figyeljem, ki jön be az intézménybe, nem is nézem, hogy ki kivel beszél, mert nem ér-
dekel. 

Radó Tibor polgármester- Áprilisban már írtam egyszer egy levelet, hogy politikai megbeszélést 
ne az iskola épületében tartsatok. Ehhez képest többször volt találkozó, megbeszélés. Én úgy 
vettem észre, hogy a legutóbbi is az volt, ezért írtam meg azt a levelet.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az oktatási intézménybe akárki bejöhet. Bárki bejöhet. 
Nem mondhatom azt, hogy hagyja el az intézményt, mert figyelnek, hogy kivel beszélgetek. Ne 
haragudjatok, nem volt semmi megbeszélés.  

Radó Tibor polgármester- Jánosnak szerintem már nincs általános iskolás gyermeke. Unokája 
még nincs. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Viszont, mint képviselő ellenőrizheti a megvalósuló be-
ruházást. 

Radó Tibor polgármester- Melyiket? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Bármelyiket. Az Alapítványit is, a kerékpártárolóit is. 
Bárki külsős bejöhet. 

Radó Tibor polgármester- Azt a kerékpártárolót, melybe jelenleg senki nem tud bemenni? Nem 
tudom, hogy ellenőrizhette. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az intézményből én senkit nem küldhetek el. 

Radó Tibor polgármester- Szerintem továbbléphetünk. 

Léka János képviselő- Ez gyerekes játék. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Jó. 

Léka János képviselő- Nem a te részedről. 
 
 
6. Napirendi pont: Csanádpalota Térségi Szociális é s Gyermekjóléti Önkormányza-
ti Társulás Társulási Megállapodásának módosítása. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Két határozatot kellene ezzel kapcsolatban meghozni. A jogszabályi 
változás miatt egy hónappal eltolódott a Társulás hatályba lépése. Eddig úgy volt, hogy június 
01-től lép hatályba, de ez tolódik, július 01-től lép hatályba az új társulás. A megszüntető okirat 
az intézmény megszüntetésére vonatkozik. Az ezzel kapcsolatos anyagot kiküldtem. 

Radó Tibor polgármester- Aki egyetért, a két határozattal ,kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Csanádpalota Térségi Szociális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 
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90/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete – a Magyarország helyi ön-
kormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88.§ (2) bekezdésében, valamint a 
Csanádpalota Térségi Szociális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodása XII.2) pontjában foglaltak alapján- a Csanádpalota Térségi Szociális és 
Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának módosítását 2013. 
május 1. napjával hatályba lépően a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal jóváhagyja. 

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a Társulási Megállapodás módosítá-
sának, valamint a Társulási Megállapodás módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
szövegének aláírására.  

A határozatról értesítést kap:  társulásban érintett önkormányzatok 

 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat megszüntető okirata 

91/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete - figyelemmel az államháztar-
tásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Áht.) 11.§ (1) bekezdésére, va-
lamint az Áht. 11. § rendelkezéseire és az államháztartásról szóló törvény végrehajtá-
sáról szóló 368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 14.§ (2)-(3) bekezdéseire- 2013. június 
30. napjával jogutódlással megszünteti az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 6913 Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. szám alatti székhelyű költségve-
tési szervet. 

A képviselőtestület a megszüntető okiratot a határozat mellékletét képező tartalommal 
jóváhagyja, ezzel egyidejűleg az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
jelenleg hatályban lévő egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát 2013. június 30. 
napjával hatályon kívül helyezi. 

Határid ő: 2013. június 30. 

Erről értesítést kap:  társulásban érintett önkormányzatok 
 
 
7. Napirendi pont:A pitvarosi és nagyéri óvoda felú jítási pályázatának benyújtása. 

Radó Tibor polgármester- Megjelent egy pályázati lehetőség, ami már tavaly is volt. Ezt akkor is 
benyújtottuk, de nem nyertünk. Pitvaros szeretne pályázni a pitvarosi épületre, Nagyér pedig a 
nagyérire. A pályázat beadási határideje május 2. Az önerő mértéke 10% Pitvaros részéről, 
Nagyér részéről pedig 0%. Ehhez határozati javaslat kellene, egyrészt, hogy támogatjuk a 
nagyéri pályázatot, másik pedig Pitvarosra vonatkozna, hogy esetleg mi is beadjuk a pályázatot. 
A harmadik határozat az önerőről szólna, melynél két lehetőségünk van. Egyik, hogy a 2013. 
évi költségvetés módosításával fogadjuk el, másik pedig, hogy úgyis közbeszerzési eljárás kö-
teles a pályázat és ezzel elmegy az idő, a következő évi költségvetésbe lesz tervezve az önerő. 
Idén úgysem valósulna meg ez a pályázat. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nagyérnek miért 0 %, Pitvarosnak miért 10% az önerő 
mértéke? Támogatom a pályázatot, és az önerő pedig legyen a 2014. évi költségvetésbe ter-
vezve.  

Radó Tibor polgármester- Nagyérnek nem volt semmi hitelátvállalása, náluk nem volt adósság-
konszolidáció. 
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Dénes László képviselő- Ez olyan pályázat, mely elkészült már a kisiskolánál, jó volna, ha az 
óvoda is felújításra kerülne. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Korábban úgy volt beadva, hogy az elmaradt intézményi 
részek is felújításra kerülnének. Erre lesz a későbbiekben lehetőség? 

Radó Tibor polgármester- Igen. Az óvodánál teljes nyílászárócsere és felújítás van tervbe véve. 

Léka János képviselő- Csak abban az esetben, ha az önerő a 2014. évi költségvetésbe lesz 
betervezve.  

Radó Tibor polgármester- Elmondtam a három határozati javaslatot már,de az önerőről szólót 
belevehetjük a pályázat benyújtásáról szóló határozatba. Aki egyetért ezekkel, kérem, szavaz-
zon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pályázat benyújtása a 8/2013. (III.29.) BM rendelet alapján 

92/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete, mint a pitvarosi Petőfi Sándor 
Napközi Otthonos Óvoda és Egységes Óvoda- Bölcsőde társulás gesztora támogatja 
Nagyér Község Önkormányzati Képviselőtestületének a 8/2013. (III.29.) BM rendelet 
alapján beadandó pályázatát, mely a nagyéri óvodai tagintézmény (6917 Nagyér, Petőfi 
u. 26.) épület átalakítására és bővítésére irányul 29.791.119 Forint 100%-os támogatá-
si intenzitással. 

Pitvaros Község Önkormányzata Nagyér Község Önkormányzatának fent írt pályáza-
tát, mint gesztorönkormányzat a pályázat kiírójához benyújtja.  

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal 

Értesül:  Nagyér Község Önkormányzata 

 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pályázat benyújtása a 8/2013. (III.29.) BM rendelet alapján 

93/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzata, mint a társult formában működő Pitvarosi Petőfi 
Sándor Napközi Otthonos Óvoda és Egységes Óvoda - Bölcsőde (Székhelye: 6914. 
Pitvaros, Petőfi tér 1.) intézményének fenntartója, pályázatot nyújt be a 8/2013(III.29.) 
BM rendelet alapján a Pitvarosi, Napközi Otthonos Óvoda Pitvaros, Petőfi tér 1. szám 
alatt elhelyezkedő Napközi Otthonos Óvoda épületének infrastrukturális fejlesztésére: 
külső homlokzati hőszigetelésére, nyílászárók kicserélésére, homlokzatának nemes-
vakolattal történő ellátására, bejárati ajtók feletti előtető átépítésére, csapadékvíz elve-
zető csatornarendszer cseréjére és a szükséges bádogozási, festő mázoló és épület-
gépészeti munkák elvégzésére. A beruházás teljes bruttó költsége 25 273 067,-Ft., 
melyből az igényelt támogatás összege 22 745 761,-Ft. (90 %), a saját erő 2 527 306,-
Ft. (10 %). 

Pitaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az önerő teljes össze-
gét, azaz: 2 527 306,-Ft-ot a 2014. évi költségvetésébe betervezi. 

Pitvaros Község Önkormányzata nyilatkozik, hogy a támogatásból megvalósuló beru-
házást, a beruházás megvalósításától számított 5 évig az eredeti rendeltetésének meg-
felelően - a működtetésre vonatkozó hatályos jogszabályok betartásával - hasznosítja, 
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a feladat-ellátási helyet nem szünteti meg és nem adja át az intézmény fenntartói jogát 
nem állami fenntartó részére, kivéve, ha – települési önkormányzati rendeleten kívüli – 
jogszabályváltozásból adódóan változik az intézmény fenntartója. 

Továbbá, a beruházás megvalósítása során a támogatási összeg legalább 5%-ának 
az-az 1 137 288,-Ft összeg erejéig, határozott idejű közfoglalkoztatottakat alkalmaz. 
A közfoglalkoztatottak tervezett alkalmazásáról a Csongrád Megyei Kormányhivatal 
Makó Járási Munkaügyi Kirendeltségénél a szükséges egyeztetéseket elvégezte. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal 

Értesül:  pályázat kiírója 

 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Önerő betervezése a 8/2013. (III.29.) BM rendelet alapján benyújtandó pályázathoz  

93/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzata, a 8/2013. (III.29.) BM rendelet alapján benyúj-
tandó pályázathoz az önerő összegét 2 527 306,-Ft-ot, a 2014. évi költségvetésébe be-
tervezi. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal 

Értesül:  pályázat kiírója 
      Pénzügyi csoport 
 

Radó Tibor polgármester- Lehet, hogy ezt nem kellet volna külön határozatba is hozni, de min-
degy, nem árt, ha erről van külön határozatunk is. 
 
 
8. Napirendi pont: Támogatási megállapodás megkötés e. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Elküldtem a megállapodás tervezetét. Ahhoz, hogy a pályázat indulni 
tudjon, szükség lenne a Gyopárosi Kft. segítségére.  

Radó Tibor polgármester- Az első számla már megvan. Több mint 11 millió Forintról szól. A tel-
jesítésigazolás is már megvan. Az a lényeg, hogy az első lehívást meg kell előznie az önerő 
pályázatnak. Az önerő pályázat beadásáról a testület már döntött. Ez még nem történt meg, 
mert nagyon megszigorították, mert egy hónapon belüli lehívásokra kell hagyatkozni. Ha nem 
hívjuk le, az összeg elveszik. Ragaszkodni kell mindig az egy hónapon belüli elszámoláshoz. 
Nem biztos, hogy még most áprilisban meg tudjuk ezt oldani, ezért az önerő pályázatot május-
ban kezdenénk el.  

Dr. Sarkadi Péter jegyző- A megállapodás törvényességi szempontból rendben van. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én ezt nem olvastam végig. 

Dr. Sarkadi Péter- Felolvassa a megállapodás tervezetét. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Köszönöm szépen. 

Léka János képviselő- Mennyi az éves áramdíj? 

Radó Tibor polgármester- Én onnan közelítem meg a dolgot, hogy 2005-ben a Társulás létre-
jött. Akkor köttetett egy szerződés, melynek része volt, hogy a Társulás az önkormányzatokon 
keresztül ingyenesen biztosítja a helyi villamos energiaszolgáltatást. Ez Pitvaros kivételével a 
szomszédos települések mindegyikénél így van. Ha így nézzük, Pitvaros ezt a megállapodást 
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már egyszer felrúgta. Ha nagyon nézzük, most, azt a megállapodást hozzuk helyre. Ennek azó-
ta is érvényben kellene lennie. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- elektromos energiát termel, azt jelenti, hogy ott ingyen van az áram. 

Léka János képviselő- És nem jobb volna, ha fizetnének érte, és plusz pénz lenne? Nagyon jó 
üzlet ez valaki számára. 25 évig ingyen kap áramot? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Nem vagyok benne biztos, hogy kérhet az önkormányzat olyanért 
pénzt, amiért ő maga sem fizet semmit.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Eddig biztos, hogy kellett volna fizetnie. Másik dolog, 
hogy azt mondod, felrúgta Pitvaros. Eddig is Pitvaros fizette azokat a költségeket, nem a Társu-
lás. 

Radó Tibor polgármester- A települések fizetik a költségeket, mind a három településen.  

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Az önkormányzatnak sem kerül semmibe. 

Léka János képviselő- Ami fogyasztás átmegy az órán, kifizettethetné az önkormányzat. Pénz-
mozgás. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha neked sem kell fizetned, akkor mit számlázol tovább? 

Radó Tibor polgármester- Az éves elszámoláskor, ha az jön ki, hogy több áramot termeltünk, 
mint amennyit elfogyasztottunk, az jogszabályellenes. Ahhoz, hogy mi értékesíteni tudjunk, 
erőműi szolgáltatónak kell lennünk. Az erőműi szolgáltatónál, ha jól tudom, 200 millió Forintos 
vagyoni érték alatt szóba sem állnak velünk. Biztos, hogy nem termelhetünk több áramot, ha 
mégis, be kell kapcsolni valami plusz fogyasztót. Mi áramért éves viszonylatban biztos, hogy 
nem fogunk kapni. Egyébként a pályázatnak is kikötése is ez. 

Dénes László képviselő- Nem lehetünk szolgáltatók. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nem lehetünk szolgáltatók. 

Léka János képviselő- Akkor az egész egy nagy maszlag volt, amit eddig mondtál, hogy majd 
visszavásárolják az áramot és mennyit fog ez nekünk hozni a konyhára. Minden maszlag volt 
akkor. Idáig úgy volt a köztudomásba, hogy a plusz áramot majd vissza fogják vásárolni. Nagy 
humbug az egész. 

Radó Tibor polgármester- Ne magyarázzál ilyeneket, hogy humbug, meg hazudozás, meg ilye-
nek. Jó? Ahogy eddig is mondtam, a DÉMÁSZ szolgáltató oda-vissza órán keresztül éves fo-
gyasztási viszonylatban méri, hogy mennyi áramot ad és méri, hogy mi mennyit adunk. Nyáron 
egy vasárnapi délután, sokkal több áramot fogunk termelni, mint fogyasztani. Azt mi betápláljuk 
a rendszerbe, a DÉMÁSZ fogadja és vezeti magának. Éves viszonylatban nem lehet a megter-
melt több mint az elfogyasztott. Ez a pályázat feltétele is. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Pontosan igazat mondasz, ez így van. Korábban a pá-
lyázat beadásakor valóban elhangzott, hogy majd lesz plusz bevétel és azt majd az intézmé-
nyekre lehet fordítani. Erről volt szó. Az sem biztos, hogy 0 Forintra leviszi, de plusz nem lesz, 
az biztos. Folyamatosan figyelni kell majd a fogyasztást.  

Dénes László- Döntöttünk maga a pályázat beadásáról. A pályázat nyert, most csak erről a 
megállapodásról kellene döntenünk. Dönteni kell, hogy elfogadjuk vagy sem. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Kell ez, hogy elinduljon a beruházás. 

Léka János képviselő- El kel indítani a pályázatot, de nem megyek bele, hogy 25 évig ingyen 
kapja az áramot. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Az áru már itt van, ki kell fizetni. Kell ez a megállapodás, később lehet 
egyeztetni, az esetleges módosításról. 

Anderkó Attila képviselő- Ami nyáron van plusz áram, azt is mérni fogja a DÉMÁSZ. Nézik azt 
is, hogy valójában mennyit fogyasztunk. Nagyon oda kell erre figyelni. 



 10

Dénes László képviselő- Ezért mondtam. Figyelni kell rendszeresen a fogyasztást, írni kell. Le-
het, akár naponta többször is. 

Radó Tibor polgármester- Kell ez a lehetőség most, jön a konténer is, azt is ki kell fizetnünk. 
Kapacitást is növelnünk kell, mert ha a konténert működtetjük, akkor a Művelődési Házban lesz 
áramingadozás. Ha azt látjuk el, akkor meg a konténer nem fog működni. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nem mondtuk, hogy nem szavazzuk meg. Úgy lenne jó 
ez a megállapodás, ha bele lenne írva, ha többletfogyasztás keletkezik, azt majd fizeti az 
OROSCOM. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha ti ezt most megszavazzátok, holnap már fizetnék is ki a számlát. 
Ha nem, baj lesz, mert lehet, hogy fizetés nem lesz. 

Radó Tibor polgármester- Akkor sehol nem lesz. 

Léka János képviselő- Most zsaroltok minket? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Senki nem zsarol senkit. Én vállalom, hogy módosítom a megállapo-
dást, hogy amennyiben a visszatermelt áram nem fedezi a megtermelt áramot, akkor annak 
arányában a fejállomás részét fizetik. Ez így megfelel? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nekem megfelel, csak az a baj, hogy nem tudom ellenő-
rizni. 

Dénes László képviselő- Még te vagy itt, neked kell dönteni. Nem azt kell nézni, hogy mi lesz 
két hét múlva. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Pontosan arról van szó, hogy nem óhajtok olyan döntést 
hozni, ami egy másik testületre terhelő. 

Dénes László képviselő- Olyan döntést hoztál, ami miatt a másik testületnek ki kell fizetnie 1 
millió Forintot. A falu pénzéből. Ilyen döntést hoztál. 

Léka János képviselő- Ezt a pályázatot el kell indítani, de ki kell venni belőle a 25 évet. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- De a két szép szemedért nem fogja ellenszolgáltatás nélkül ideadni a 
támogatási összeget. 

Radó Tibor polgármester- Elhangzott egy javaslat Katalin részéről, hogy amennyiben a meg-
termel áram nem fedezi a fogyasztott áram mennyiségét, akkor járulj hozzá az OROSCOM a 
fejállomáson mért fogyasztáshoz. Ez hangzott el, ezt egyben szavazásra is bocsájtom. 

Léka János képviselő- Az utolsó határozati javaslat az enyém volt. Azt szavaztasd meg. Arról 
nem szólsz semmit, csak a Katiéról. 

Radó Tibor polgármester- Akkor mond el megint a te javaslatodat. 

Léka János képviselő- Legyen kivéve a 25 év a megállapodásból, ha plusz, akkor kapja ingyen, 
ha van fogyasztás, akkor fizessék őket. 

Radó Tibor polgármester- Te a feltételt akarod kivetetni, Kati meg a különbözetet javasolja bele-
rakni. Az utóbbi teljesen jó dolog, míg ha kiveszed a feltételt, nem marad semmi a támogató 
részéről.  

Léka János képviselő- Nem kaptunk választ, hogy mennyi az áramfogyasztása az OROSCOM -
nak. 

Radó Tibor polgármester- 47 és 50.000 Forint között havonta. 

Léka János képviselő- Az egy évben ott van 600.000 Forint. Nézd meg, hogy ez mennyibe kerül 
25 évre. Most ad 9 millió Forintot. Ha ezt megszavazzuk…. hol éltek, ne haragudjatok? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Már mondtam, hogy a beruházás megvalósulása után nem lesz fize-
tendő áram számlánk, tehát nem lesz mit továbbszámlázni. Ha mondasz egy céget, aki ad 9 
millió Forintot kamatmentesen, máris írom a szerződést. Egyébként, ha már itt tartunk, adj ne-
kem kamatmentesen hatszázezer forintot, hogy ki tudjam fizetni a feljelentésed miatti bünteté-
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sem. Természetesen kamatmentesen, azután majd tízezer forintonként visszafizetem neked 
havonta. 

Radó Tibor polgármester- Decemberben el lett fogadva, hogy ingyen kapjuk az internetet és a 
telefont a lekötéseknél. Ennek az értéke, akkor meghaladta a havi 40.000 Forintot. Azóta még 
több telefont használunk, még többe kerül. Szerinted meddig fogják ezt nekünk ingyen adni? 
Örüljünk, hogy eddig ingyen kaptuk. Elhangzott János részéről, hogy a 25 évet vegyük ki a 
megállapodásból. 

Léka János képviselő- És a fennmaradó fogyasztást pedig fizessék. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 1 igen 1 tartózkodó és 3 nem szavazattal a javaslat nem került elfogadásra. 

Radó Tibor polgármester- Akkor ebben nem született döntés, a javaslat nem került megszava-
zásra. A másik, hogy az éves elszámoláskor a fizetendő áram mennyiségét a felhasználás ará-
nyában fizesse ki a Gyopáros Kft. Ez még belekerül a megállapodásba. Aki ezzel egyetért, ké-
rem, szavazzon. 

Tárgy:  Gyopárosi Kábeltelevízió Kft. 5900 Orosháza, Nagyatádi u. 43. szám alatti céggel támo-
gatási megállapodás kötése 

95/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Gyopárosi Kábeltelevízió Kft. 
5900 Orosháza, Nagyatádi u. 43. szám alatti céggel támogatási megállapodást köt a 
jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal, azzal, hogy a megállapodás 6) pontjába kerüljön 
bele az alábbi feltétel: 

„…amennyiben a villamos energia szolgáltató által kiállított éves elszámoló számla fize-
tendő összeget mutat, úgy azt Felek villamos energia fogyasztásuk arányában osztják 
meg egymás között, s külön-külön viselik saját fogyasztásuk díját.” 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal  

Értesül:  Gyopárosi Kábeltelevízió Kft. 5900 Orosháza, Nagyatádi u. 43. szám 
 Pénzügyi csoport 

 
 
9. Napirendi pont: Egyebek. 

Jakab Gizella kérelme 

Radó Tibor polgármester- Bérlettámogatást szeretne kérni. 4.290 Forint havonta a bérlete, au-
gusztusig kérné a támogatást. Azért augusztusig, mert addig kell gyakorlatra járnia. Tudni kell, 
hogy a kérelmező az idei évben már átmeneti segélyben részesült a jogszabályoknak megfele-
lően. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Javasolnám, hogy vannak pályázati rendszerek, me-
lyekben lehetőség van továbbtanulás támogatásának elnyerésére. Ezeknek utána kellene néz-
ni. Nagyon sokan járnak így. Sajnos tudjuk, hogy plusz forrása az önkormányzatnak nincs. 

Radó Tibor polgármester- A kérelmező a tanulmányait nem nappali tagozaton folytatja, mert 
anyaságin van. A testvérei gyermekeit neveli és ezért külön támogatást kap. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én értékelem, mert tanul. Fel kellene hívni a figyelmét, 
hogy figyelje ezeket a lehetőségeket. 

Anderkó Attila képviselő- Ő az, aki mindig kapott támogatást. 
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Radó Tibor polgármester- Így van. Aki egyetért a kérelmező támogatásával. Aki igen, kérem, 
szavazzon. 

A képviselőtestület 1 tartózkodó és 4 nem szavazattal a javaslatot elvetette. 

Radó Tibor polgármester – szeretném, ha határozat születne, tehát aki nem javasolja a bérlet 
támogatást az kérem szavazzon. 

A képviselőtestület 1 tartózkodó és 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jakab Gizella kérelme 

96/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete forráshiányos költségvetése miatt 
nem támogatja Jakab Gizella utazási bérlet támogatás iránti igényét. 

Felelős:  polgármester 

Értesül:  kérelmező 

 
 
Kossuth u. 8. szám alatti ingatlan ingyenes tulajdonba vételének igénye 

Radó Tibor polgármester- A Nemzeti Vagyonkezelő Szervezet megkeresett, hogy a jelenlegi 
bérleti szerződés az érvényben lévő bérleti szerződés a jogszabályoknak nem megfelelő. Azt 
javasolta, hogy az önkormányzat igényelje meg az ingatlan megszerzését a Vagyonkezelő pén-
zén. Ingyenes használatbavétel útján tulajdonba veszi az önkormányzat. Ez nekünk a Földhiva-
tali bejegyzés árába kerülne. Az épület jelenleg lakható és viszonylag jó állapotban van. A bérlő 
sokat költött rá. Bevétellel nem számolhatunk, de kiadással sem. Lenne egy plusz ingatlanunk. 
Ha megszűnik a szerződés, lakatlan lesz az ingatlan. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 4 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Kossuth u. 8. szám alatti ingatlan ingyenes tulajdonba vételének igénye 

97/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete bejelenti ingyenes tulajdon 
szerzési igényét a Nemzeti Vagyonkezelő Szervezetnél a Pitvaros, Kossuth u. 8. szám 
alatti házas ingatlanra. Az önkormányzat vállalja, hogy az ingatlant a tulajdon szerzés-
től számított 15 évig nem idegeníti el. Felhatalmazza a testület a polgármestert az in-
gatlanszerzéssel kapcsolatos intézkedések megtételére, ügyletek megkötésére. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal és folyamatos 

 
 
Tájékoztató pályázatokról 

Radó Tibor polgármester- Beszéltünk a napelemes pályázatról. Egy héttel ezelőtt megérkeztek 
a napcellák, le vannak raktározva. A beruházás hamarosan elkezdődik. A Petőfi téren a kosár-
labda pályázattal kapcsolatban ma érkezett egy levél, hogy részben elfogadták az elszámolást. 
Egészen pontosan 10 Forintot nem számolnak el. Az összeget egyébként ma utalták át a szám-
lánkra. A színpad és parkosítás befejezése május 10. napja körül alakul. Holnapután érkezik a 
színpadra a sátor. A hangtechnika jövő héten, a függöny már megvan. Azt a pályázatot mond-
hatjuk, hogy pénzügyileg kell lezárni és még át kell adni. A növénytelepítés kicsit húzódik, mert 
a belvíz elvezetési munkálatok előtérbe vannak még mindig. Parkoló kialakítása folyamatban 
van. A sövénytelepítést holnap elkezdik. Ami nem a sövény közé való növény volt, azt a kivite-
lező eltávolította. Az Alapítvány pályázatát is elkezdték, a futópálya és az ugrógödör kialakítás-
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ra került. A salak feltöltését május második felére fogják halasztani és utána kezdik a kézilabda 
pálya felújítását illetve gumiburkolattal való felújítását. Ez nyár közepén fog lezárulni. A kerék-
pártárolók, ha minden igaz hétfőre elkészülnek. A tárolók vízelvezetése miatt a járdákat felbont-
juk. Térkő burkolóval lesz ellátva, de azt az önkormányzat fogja elvégezni. A későbbiekben va-
lószínűleg a pályához bejárait kapu fog kelleni. A pályázatoknak a tábláit fel kell rögzíteni, kelle-
ni fog a kapu. Május 10-én lesz az ünnepélyes átadás a négy pályázatnak. Bár a kerékpártároló 
használatbavételi engedélyét még mindig nem kaptuk meg. Az új napelemes pályázat, mely az 
önkormányzatnál van, hiánypótlásra köteleztek minket. Ezt mi tudtuk előre, hiszen nem adtuk le 
a statikai vizsgálatot. Szándékos volt, mert ha nem nyert volna, akkor feleslegesen fizettünk 
volna. Reményeim szerint nyáron már el is lehetne kezdeni. Pénzügyileg úgy kellene csinál-
nunk, hogy az elszámolások után a pénzeket egymásba tudjuk forgatni. Az iskolai nyílászárók 
elszámolásával még mindig nem végzett az MVH. A mai napig nem tudjuk miért, de be van ra-
gadva egy 2,2 millió Forintos igénylés. A közfoglalkoztatási támogatásoknál 5 millió Forintot 
meghaladó összeg van beragadva, ez a bértámogatás. Ezt görgetjük lehet, még egy kis ideig. 
Mire ezt megkapjuk, jön az újabb fizetés, ezt a pénzt forgatjuk. A közfoglalkoztatási dologi kia-
dásoknál van egy 3 millió Forintos lehívásunk. Nagy valószínűséggel május elején meg is kap-
juk. Az orvosi rendelő felújítása egyezkedések miatt még mindig húzódik. A nyílászárókat hol-
nap kezdik el beépíteni. A vakolat leverése megtörtént. A legfontosabbat pedig el is felejtettem 
mondani. Az új napelemes pályázatnál az önerőt kellene módosítani. Csökkenteni kell az ön-
rész összegét, ezt a hiánypótláshoz is mellékelni kell, ez fontos lenne. Szerencsére kevesebb 
lett az önrész. Amit szerettem volna mondani, azt elmondtam. Valakinek van kérdése, észrevé-
tele? 

Léka János képviselő- A bejárónál az kerékpártároló lesz? 

Radó Tibor polgármester- Igen. 

Léka János képviselő- Azt ki tervezte? 

Radó Tibor polgármester- Laci tudsz segíteni, nem jut eszembe a neve. 

Dénes László képviselő- Mértékkő Kft. és Béla bácsi, kertészmérnök. 

Léka János képviselő- Kerékpártároló és kerékpártároló között nagyon nagy a különbség. 

Radó Tibor polgármester- Miszerint? 

Léka János képviselő- Meg kell nézni az iskolánál, oda lehet kerékpárt beállítani. Az orvosi ren-
delőnél mit lehet? Beállítani egy tehenet, odakötni kecskét vagy lovat, mint a régi időkben. 
Olyan startpályaszerűség. Kerékpártárolónak nem néz ki, az is biztos. Biztos, hogy paraszt gye-
rek tervezte. Az iskolánál legalább van arculata, oda lehet rakni biciklit is. Az orvosi rendelőnél 
az nevetséges, ami van. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ez most olyan, hogy amikor jöttem ki Makóról, láttam, hogy kikerült 
egy tábla. Nem tudtam, hogy mi az. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Rovásírásos tábla. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Megmondták. Ha azt nézed, visszafele megyünk. Lehet, hogy még 
lóra fogunk ülni. 

Léka János képviselő- Ebben most egyetértek veled.  

Radó Tibor polgármester- További észrevétel, kérdés? Amennyiben nincs, aki egyetért az ön-
erő csökkentésével, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  KEOP-2012-4.10.0/A pályázat meghatározásáról szóló 56/2013. (II.22.) határozat mó-
dosítása 

98/2013. (IV.25.) 
H A T Á R O Z A T 
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a KEOP-2012-4.10.0/A számú 
pályázat benyújtás és önerő meghatározásáról szóló 56/2013. (II.22.) számú határoza-
tát az önerő vonatkozásában akként módosítja, hogy a pályázathoz az önkormányzat 
által vállat önerő bruttó összege 3.131.460 Forint. 

Jelen határozat az 56/2013. (II.22.) számú határozattal együtt kezelendő. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: azonnal 
Értesül:   - pályázat kiírója 
         - pénzügyi csoport 

 

 

Radó Tibor polgármester- Ezennel a testületi ülésünk végére értünk. Valakinek további kérdése, 
észrevétele? Amennyiben nincs, én megköszönöm a részvételt és a testületi ülést bezárom. 

 
Kmft. 

 
 

  Radó Tibor    Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester jegyző 
 
 
 
   Anderkó Attila  Bertáné Kecskeméti Katalin 
 jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 


